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Marek Wojtkowski

Prezydent

Miasta Wloclawek

Szanowny Panie Prezydencie,

w imieniu mieszkaic6w osiedla Kazimierza Wielkiego zwracam sie z pro5bq,

aby podlegle Panu sluiby dokonaly korekty nasadzeri przy uliry Barskiej na odcinku

pomiqdzy ulicq Plockq i Polnq, a tak2e wzdlu2 ulicy Polnei.

JednoczeJnie proszq o uzupelnienie brakujqcych palik6w podtrzymuj4cych drzewa

(w szczeg6lnoSci przy ulicy Barskiej) bez kt6rych drzewa ulegajq zlamaniom

iprzechyleniom.
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